
Aan de voorzitter van de raad van de gemeente Roosendaal 

 

Betreft: Interpellatieverzoek volgens artikel 38, RvO 

 

   

Steller vragen: Alex Raggers     

Onderwerp: Stadskantoor  Datum: 11 oktober 2016 

 

Geachte voorzitter, 

 

Op 9 december 2014 heeft het college van Burgemeester en Wethouders de raad middels 

raadsmededeling 59B-2014 geïnformeerd over het voornemen om uiterlijk per 1 januari 2018 op het 

Stadserf 1 ruimte te geven aan de ontwikkeling Kloosterstraat/Stadserf zoals geschetst in het rapport 

‘Roosendaal: Gezonde stad’, ook wel het Plan Riek Bakker genoemd. Concreet werd hiermee het 

voornemen het Stadskantoor te amoveren voorgesteld. Sindsdien werd de raad enkele malen 

geïnformeerd over de stand van zaken, onder andere over de steeds concreter wordende zoektocht 

naar alternatieve gebouw voor het huisvesten van de gemeenteambtenaren van het Stadskantoor. 

 

Afgelopen donderdag informeerde het college, portefeuillehouder wethouder Lok, de raad middels 

raadsmededeling 59B-2016 dat de gemeente Roosendaal en de Provincie Noord-Brabant niet meer 

gezamenlijk optrekken bij het uitvoeren van het in het rapport ‘Roosendaal: Gezonde stad’ 

voorgenomen plan om middels onder andere het amoveren van het Stadskantoor ruimte te geven aan 

de ‘ontwikkeling Kloosterstraat/Stadserf’. In de mededeling wordt aangegeven dat het college nu van 

plan is het Stadskantoor te behouden en zal laten renoveren. 

 

Het rapport ‘Roosendaal: Gezonde stad’ is in de gemeenteraadsvergadering van 4 september 2014 

breed door de gemeenteraad aangenomen. In het rapport  maken het amoveren van het Stadskantoor 

en enkele schoolgebouwen in de Kloosterstraat onderdeel uit van het ‘mandje’ Mariadal: 

 

Mariadal  

Toegankelijk maken van de kloostertuinen door onder andere amoveren van het Stadskantoor 

en herallocatie van de schoolgebouwen. 

 

Tijdens deze raadsvergadering is ook de SP-motie ‘Samen doen we het’ aangenomen. Hierin staat 

onder meer dat de gemeenteraad hier een controlerende en kaderstellende rol heeft en dat de 

gemeenteraad daartoe tijdig en adequaat geïnformeerd  moet worden over de voortgang van de 

Binnenstad. 

 

Het mandje Mariadal is als een van de zes mandjes uit het rapport een belangrijke peiler van het plan 

voor de Roosendaalse binnenstad. Met de nu door het college gekozen weg valt deze belangrijke peiler 

weg onder het plan.  



 

D66 is waar mogelijk voor een duurzaam gebruik van bestaande infrastructuur. De door het college 

gekozen optie het Stadskantoor te behouden is, ondanks het aangenomen plan voor de Binnenstad, 

ook voor D66 een reële, bespreekbare optie. Echter, het proces hoe het college van Burgemeester en 

Wethouders tot dit besluit is gekomen levert voor D66 vragen op.   

 

De volgende vragen zijn onderwerp van interpellatie: 

 

1. Waarom trekken de provincie en gemeente niet meer samen op? Wij verzoeken wethouder Lok 

 het proces wat tot deze beslissing heeft geleid nader toe te lichten. 

2. Waarom heeft wethouder Lok de gemeenteraad niet eerder in dit proces betrokken, zoals ook 

 de strekking is van de aangenomen motie ‘Samen doen we het’? 

3. Waarom heeft wethouder Lok de Commissie Binnenstad niet betrokken bij dit proces? 

4. Zijn – in het kader van goed werkgeverschap - de gemeenteambtenaren of hun 

medezeggenschap al eerder door het college geïnformeerd over de mogelijke wijzigingen in het 

Plan Bakker? 

 

D66 vindt het door deze grote wijziging in het Plan Bakker tijd dat de kaders van het plan voor de 

binnenstad opnieuw integraal binnen de gemeenteraad worden besproken en vastgesteld. D66 wil 

daarom graag in een volledig raadsproces (inspraak, commissie- en raadsvergadering) nader ingaan 

op zaken als: de gevolgen voor de andere onderdelen van dit betreffende mandje en de gevolgen op 

de andere mandjes c.q. op het plan als geheel. 

 

Alex Raggers 

Fractie D66 Roosendaal 

 

 


